
 

   

Protokoll 14-10-02 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, torsdagen den 2 oktober 2014. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Elisabeth Söderström, Camilla Åberg, Jill Adolfsson, 

Karin Sundström och Anne-Christine Stareborn (inkom till mötet under  
§ 5). 

 
Frånvarande:   Camilla Willfors, Anette Renman och Annicka Barvestad. 
 
Ej anmält förhinder:  

 
 
§1.  Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2.  Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen.  
 
§3.  Val av justerare  
Till justerare valdes Jill Adolfsson. 
 
§4.  Val av mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns via mail. 
 
§6. Kassarapport 
Kassarapporten den 2 oktober är 65 637,63 kronor. Antal medlemmar, 195.  
 
§7. Inkommande/utgående post 
Inkommande 

• SBK – Inför revidering, Utställnings- och championatsregler.  
• SBK – Inbjudan till RAS/RUS konferens. 
• SBK – Inbjudan Regelrevideringskonferens 15-16 november. För VHK deltar Annie 

Jurestam (bruks) och Anki Stareborn (lydnad). 
• SBK – Inbjudan Exteriörbeskrivarkonferens, skickas till berörd. 
• SBK – Enkät MT (SBK tillhanda 10/10). 
• SKK – Ang utställningsverksamhet. Gunilla A och Elisabeth S svarar. 
• Kroppsvallarna – Lägesrapport. 
• Annicka Barvestad – Ang styrelsen. 

 
Utgående 

• VHK – Svar remiss ang regelrevidering bruks.  
 

 §8.  Rapport från arbetsgrupper 

Mentalgruppen  
• Styrelsen beslutade välja in Ammie Hultin som sakkunnig i mentalgruppen. 

Styrelsen beslutade även att Ammie deltar i RAS/RUS konferensen på VHKs 
bekostnad. 

• Enkäten för MT diskuterades. Gunilla sammanfattar och svarar på enkäten.  



 

  Utställningsgruppen 
• Annicka Barvestad lämnar på egen begäran utställningsgruppen. 
• Rasspecial 2017 – Styrelsen beslutade att Rasspecialen hålls på Böda, 

samarrangemang med Småland-Ölands kennelklubb. Gunilla kontaktar SMÖKK 
innan ansökan skickas (anmälan om utställning ska vara SBK tillhanda 30/10). 

 
Avelsgruppen 

• Annicka Barvestad och Solweigh Hjelm har på egen begäran lämnat Avelsrådet. 
• För information: Gruppen som arbetar med revidering av RAS har tagit hjälp av 

Malin Ranestål. Ett möte bokas så snart som möjligt.  
 

Hundsportsgruppen 
Lägesrapport KM – Anki informerade: Träningsdag 25/10 och KM 26/10. Sponsrade priser 
från Skolgatan 2. Anki kontaktar Elisabeth ang fler priser. Gunilla har gjort i ordning nya 
pokaler. Nytt pris för årets rookiehund har instiftats av Gunilla.  
 
Info & PR 
Vita Svepet kom ut för någon dag sedan.     

          
§9.    Övriga frågor 

• ”Gå mot cancer” – VHK har startat en insamling till Cancerfonden.  
• SBK Avelssamordning, telefonkonferens – Gunilla deltar. Vad är viktigast för klubben 

just nu?  
• Jubileum VHK 15 år – Anette R jobbar vidare. 

 
§10.    Nästa möte 
Nästa möte 30 oktober klockan 19.30. 
 
§11.    Avslutning 
Ordförande, Gunilla Andersson tackade alla närvarande och avslutade mötet.  
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Jill Adolfsson, justerare 
 
 
 
 


